

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM573131

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL
SEQUENCE:	1

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
CT Compagnie		01/01/2018	Société En Nom Collectif: FRANCE

RECEIVING PARTY DATA

Name:	CT Participations
Street Address:	8-10 rue de Provigny
City:	Cachan
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	94230
Entity Type:	Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE

PROPERTY NUMBERS Total: 4

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	3795579	CHANTAL THOMASS
Registration Number:	3852227	OSEZ MOI
Registration Number:	3259191	CHANTAL THOMASS
Registration Number:	5166684	CHANTAL THOMASS

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: 7032436410

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 7034655355

Email: smithj@mwzb.com

Correspondent Name: Jeffrey Smith, Esq of Millen & White, PC

Address Line 1: 2200 Clarendon Boulevard

Address Line 2: Suite 1400

Address Line 4: Arlington, VIRGINIA 22201

ATTORNEY DOCKET NUMBER: LMC-0186-X

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Jeffrey Smith, Esq of Millen & White, PC

Address Line 1: 2200 Clarendon Boulevard

Address Line 2: Suite 1400
Address Line 4: Arlington, VIRGINIA 22201

NAME OF SUBMITTER: Jeffrey A. Smith

SIGNATURE: /jas/

DATE SIGNED: 04/22/2020

Total Attachments: 10
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page1.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page2.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page3.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page4.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page5.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page6.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page7.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page8.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page9.tif
source=CT Compagnie Wind Up CT Participations - Copy#page10.tif

CT COMPAGNIE

a "*Société en Nom Collectif*" (type of partnership) with capital of € 802,500, whose registered office is at 8/10 rue de Provigny, 94230 Cachan, recorded on the Créteil Trade and Companies Registry ("RCS") with number 419 272 570

WINDING UP OF THE COMPANY WITHOUT LIQUIDATION

OUTLINE

Pursuant to a decision dated 20 February 2018, CT Participations, a "*société par actions simplifiée*" (a type of company limited by shares, with reduced reporting requirements) with capital of € 4,346,805 Registered office: 8-10 rue de Provigny, RCS 451 344 881 RCS Créteil, the sole shareholder, decided to wind up CT Compagnie, a "*Société en Nom Collectif*" (type of partnership) with capital of € 802,500, whose registered office is at 8/10 rue de Provigny, 94230 Cachan, recorded on the Créteil Trade and Companies Registry ("RCS") with number 419 272 570, pursuant to the provisions of Article 1844-5(3) of the Civil Code, and authorised Mr Patrice Kretz, the Chairman, to make this declaration, which is effective as of 1 January 2018.

This winding-up by consolidation of assets is an operation discussed in Article 210-O-A of the General Taxation Code (CGI) and, therefore, CT Participations, the sole shareholder, decided to subject this operation to the special regime set forth in Article 210 A of the CGI.

DECLARATION OF WINDING-UP WITHOUT LIQUIDATION

As a consequence of what is described above, Mr Patrice Kretz, acting in his capacity as legal representative of CT Participations, the sole shareholder, the only proprietor of all the 53,500 shares that make up the capital of CT Compagnie, a "*Société en Nom Collectif*" (type of partnership) with capital of € 802,500, whose registered office is at 8/10 rue de Provigny, 94230 Cachan, recorded on the Créteil Trade and Companies Registry ("RCS") with number 419 272 570, represents:

1. - That he is winding up CT Compagnie as of today's date subject to the effective tax and accounting date set below.

It is noted that pursuant to the provisions of Article 1844-5(3) of the Civil Code, this winding-up generates the universal transfer of the assets of CT Compagnie to CT Participations, the sole shareholder, without there being any need for liquidation, subject to the single reservation that at the conclusion of the objection period, the creditors have not objected to the winding-up or, if there are objections, that they have been rejected at first instance or that the reimbursement of the receivables has been performed or the bonds formed.

The net book assets of CT Compagnie, wound up as at 1 January 2018, are valued at € 1,718,244.

2. - Appoint as a consequence of this winding-up without liquidation Mr Patrice Kretz to the office of advisory administrator ("*mandataire ad hoc*"), to which it confers explicitly the following powers that are solely declaratory in nature and not limiting:

- to arbitrate any difficulty that may arise between CT Participations, the sole shareholder, and CT Compagnie, wound up;
- to monitor that the liabilities are discharged properly;
- to reiterate and confirm by all additional instruments, whether notarised or privately signed, the transfer performed by the effect of the winding-up of the assets or of certain of them of CT Compagnie, wound up, to CT Participations, the sole shareholder;
- to describe the identification of it;
- to repair all omissions;
- to establish and/or supplement all origins of ownership;

For this purpose, to make all additional statements, to ensure that all the publication formalities are performed; if needs be, to take part in all acts of filing with or without recognition of handwriting and signature, perform or hire someone to perform all formalities required with the aim of transferring the assets from CT Compagnie, wound up, into the asset base of CT Participations, the sole shareholder;

- to perform all service of documents, as necessary, pertaining to the transferred assets;
- to exercise all court-based actions, both as applicant and defendant, and to represent CT Compagnie, wound up, to all government entities and in all bankruptcy, reorganisation, court-ordered liquidation or negotiated liquidation operations.

For the above purposes, to enter into and sign all documents, instruments and minutes, to elect address for service, to substitute partially these powers of attorney and generally do what will be required for the completion of the operations concerning CT Compagnie in connection with its winding-up without liquidation and the transfer of its assets in favour of CT Participations, the sole shareholder.

3. - By the effect of this instrument and the above-cited law, to accept all the commitments and obligations of CT Compagnie, wound up, with regard to any contracting partners and, generally, with regard to third parties and all the rights which wound-up company previously enjoyed.

TAXATION TREATMENT FOR DIRECT TAXES

In taxation terms, the winding-up by consolidation of assets takes effect as stated above on 1 January 2018. Therefore, the profit or loss results achieved since that date by the operation of CT Compagnie, wound up, will be incorporated into the overall result of CT Participations, the sole shareholder:

The undersigned, in his official capacity, on behalf of the Company he is representing, states that he is subjecting this winding-up by consolidation of assets, which comes under in Article 210-O-A of the General Taxation Code (CGI) to the special regime set forth in Article 210 A of the CGI.

Therefore, CT Participations, the sole shareholder, takes the commitment:

- a) to assume into its liabilities the tax-deferred provisions of the wound-up company, and the special reserve in which that company had placed the long-term capital gains subject previously to the corporation tax ("IS") at the reduced rates set forth by Article 219-1-a of the CGI;
- b) to substitute for the wound-up company in respect of reincorporating the income which had been deferred for the purpose of calculating the wound-up company's tax liability;
- c) to calculate the capital gains achieved after the assignment of the non-depreciable fixed assets received as a contribution according to the value that these assets had, in tax terms, in the books of the wound-up company;
- d) to consolidate the capital gains earned by this winding-up by consolidation of assets on the contribution of depreciated assets into the taxable profits for corporation tax, under the conditions established by Article 210 A of the General Taxation Code (CGI);
- e) to record in its financial statements the elements contributed in addition to the fixed assets for the value of these assets, from a tax point of view, in the financial records of the wound-up company; or else, to include in its results for the financial year of this winding-up by incorporation of assets the profit corresponding to the difference between the new value of these elements and the value of these assets, from a tax point of view, in the financial records of the wound-up company.
- f) If the wound-up company transfers securities that are encumbered with a trusteeship commitment, to add: to assume, pursuant to the provisions of Article 145 of the General Taxation Code (CGI), the commitment to retain that was made by the wound-up company as a result of shares that are included in the assets that are transferred and that benefit from the parent-company tax treatment.

VALUE-ADDED TAX

Pursuant to the administrative doctrine expressed in the instructions dated 18 February 1981 (3 D-1411) and 22 February 1990 (3 A-6-90), Mr Patrice Kretz, in his official capacity, explicitly requires the application of Article 210-III of Appendix II to the CGI.

Therefore, CT Participations, the sole shareholder, undertakes to make the adjustments and deductions set forth in Articles 210, 214, 215, 221 and 225 of Appendix II to the CGI, under the same conditions as the wound-up company would have been required to operate if it had continued its business.

CT Compagnie, wound up, will quite simply transfer to CT Participations, the sole shareholder, the VAT credit it will possess as at the date on which it ceases to exist in legal terms.

CT Participations, the sole shareholder, undertakes to sell under VAT treatment the operating assets it receives following the transfer of the assets after the winding-up of the Company. The commitments taken by CT Participations, the sole shareholder, shall be subject to a statement in duplicate to the tax office it reports to, and such statement must refer to this declaration of winding-up and state the total credit transferred.

CT Participations, the sole shareholder, shall be able to present to the tax office any accounting evidence of the truth of the value of the entitlement to deduction that are included in that credit.

DISCLOSURE REQUIREMENTS

The undersigned, in his official capacity, on behalf of the company that is the sole shareholder that is consolidating the assets of the wound-up company, undertakes explicitly that it will:

- attach to the tax returns of the wound-up company and the consolidating company, the monitoring report on the tax values set forth in Article 54, part 7 of the CGI.
- in respect to the consolidating company, to keep the special registry of capital gains established by Article 54, part 7 of the CGI.

ADMINISTRATIVE REQUIREMENTS

Mr Patrice Kretz, acting in his official capacity, confers all powers upon Mrs Marie-Pierre Brialy to perform all the legal publication requirements and to state:

- either that at the conclusion of the 30-day period set forth by the law as of publication of the notice of winding-up, the creditors have not objected to the winding-up;
- or that, if no objection was received within the above-mentioned time limit, the objections have been rejected at first instance or that the reimbursement of the receivables has been performed or the bonds formed;

such that CT Compagnie, wound up, is automatically removed from the Trade and Companies Register pursuant to the provisions of Article 1844-5 of the Civil Code. Additionally, Mr Patrice Kretz confers all powers on the bearer of an original, a copy or an extract of this instrument in order to fulfil all administrative measures required by the applicable legislation or regulations.

Executed in Cachan, on 20 February 2018 in five (5) copies

[signature]

Patrice KRETZ

Registered at: REGISTRATION DEPARTMENT FOR THE DÉPARTEMENT ("SDE")
CRETEIL
Dated 20/02/2018 File 2018 04569, reference 2018 A 01682
Registration: €500 Penalties: €0
Total paid: five hundred euro
Amount received: five hundred euro
The Civil Servant in Public Finances

[Signed and sealed]
Karim FERHA

CERTIFICATE

This is to certify that the document attached herewith is a true translation from the French language to the English language of the document entitled: CT COMPAGNIE "Dissolution sans liquidation de la Société".

Signature: _____



Translator's Name: _____

C. KELLER

Date: _____

12/23/20

CT COMPAGNIE
société en Nom Collectif au capital de 802 500 euros,
ayant son siège 8/10 rue de Provigny – 94230 Cachan,
immatriculée au RCS de Créteil sous le numéro 419 272 570,

DISSOLUTION SANS LIQUIDATION DE LA SOCIÉTÉ

EXPOSÉ

Aux termes d'une délibération en date du 20 février 2018, la Société CT PARTICIPATIONS, société par actions simplifiée au capital de 4 346 805 € Siège social : 8-10 rue de Provigny RCS 451 344 881 RCS Créteil, actionnaire unique, a décidé la dissolution de la Société CT COMPAGNIE, Société en Nom Collectif au capital de 802 500 euros, ayant son siège 8/10 rue de Provigny – 94230 Cachan, immatriculée au RCS de Créteil sous le numéro 419 272 570, par application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3 du code civil, et a autorisé Monsieur Patrice KRETZ, Président, à souscrire la présente déclaration à effet du 1^{er} janvier 2018.

La présente dissolution-confusion de patrimoine est une opération visée à l'article 210 O-A du code général des impôts et, en conséquence, la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique a décidé de soumettre cette opération au régime spécial prévu à l'article 210 A du code général des impôts.

DÉCLARATION DE DISSOLUTION SANS LIQUIDATION

En conséquence de ce qui a été exposé ci-dessus, M. Patrice KRETZ, agissant en sa qualité de représentant légal de la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique, seule propriétaire de la totalité des 53 500 actions composant le capital de la Société CT COMPAGNIE, Société en Nom Collectif au capital de 802 500 euros, ayant son siège 8/10 rue de Provigny – 94230 Cachan, immatriculée au RCS de Créteil sous le numéro 419 272 570, déclare :

1. - Dissoudre la Société Ct COMPAGNIE à compter de ce jour sous réserve de la date d'effet comptable et fiscal fixée ci-après.

Il est précisé que par application des dispositions de l'article 1844-5, alinéa 3 du code civil, cette dissolution entraîne la transmission universelle du patrimoine de la Société Ct COMPAGNIE à la Société Ct PARTICIPATIONS actionnaire unique sans qu'il y ait lieu à liquidation, sous la seule réserve qu'à l'issue du délai d'opposition, les créanciers n'aient pas fait opposition à la dissolution ou, en cas d'oppositions, que celles-ci aient été rejetées en

première instance ou que le remboursement des créances ait été effectué ou les garanties constituées.

L'actif net comptable de la société CT COMPAGNIE dissoute au 1^{er} janvier 2018 s'élève à 1.718.244 €

2. - Nommer en conséquence de cette dissolution sans liquidation, M. Patrice KRETZ aux fonctions de mandataire « ad hoc », auquel il confère expressément les pouvoirs suivants qui n'ont qu'un caractère énonciatif et non limitatif:

-- arbitrer toute difficulté pouvant surgir entre la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique et la Société CT COMPAGNIE dissoute;

-- contrôler l'acquit régulier du passif;

-- réitérer et confirmer par tous actes complémentaires notariés ou sous seing privé la transmission opérée par l'effet de la dissolution des biens ou de certains d'entre eux de la Société CT COMPAGNIE dissoute à la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique;

-- en préciser la désignation;

-- réparer toutes omissions;

-- établir et/ou compléter toutes origines de propriété;

A cet effet, faire toutes déclarations complémentaires, veiller à l'accomplissement de toutes formalités de publicité; au besoin, concourir à tous actes de dépôt avec ou sans reconnaissance d'écriture et de signature, accomplir ou faire accomplir toutes formalités nécessaires ayant pour objet de faire passer les biens de la Société CT COMPAGNIE dissoute dans le patrimoine de la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique;

-- faire s'il y avait lieu toutes significations nécessaires relativement aux biens transmis;

-- exercer toutes actions judiciaires, tant en demande qu'en défense et représenter la Société CT COMPAGNIE dissoute auprès de toutes administrations ainsi que dans toutes les opérations de faillite, de redressement et de liquidation judiciaires ou de liquidation amiable.

Aux effets ci-dessus, passer et signer tous actes, pièces et procès-verbaux, élire domicile, substituer en partie les présents pouvoirs et, généralement, faire ce qui sera nécessaire à la bonne fin des opérations concernant la Société CT COMPAGNIE à l'occasion de sa dissolution sans liquidation et de la transmission de son patrimoine au profit de la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique.

3. - Par l'effet des présentes et de la loi susvisée, reprendre l'ensemble des engagements et des obligations de la Société CT COMPAGNIE dissoute à l'égard de ses cocontractants et, d'une manière générale, à l'égard des tiers ainsi que l'ensemble des droits dont la société dissoute bénéficiait antérieurement.

RÉGIME FISCAL EN MATIÈRE D'IMPÔTS DIRECTS

Sur le plan fiscal, la dissolution-confusion prend effet comme il est dit ci-dessus à la date du 1er janvier 2018. En conséquence, les résultats bénéficiaires ou déficitaires produits depuis cette date par l'exploitation de la Société CT COMPAGNIE dissoute seront englobés dans le résultat d'ensemble de la société CT PARTICIPATIONS, actionnaire unique.

Le soussigné, *ès qualités*, au nom de la Société qu'il représente, déclare soumettre la présente dissolution-confusion, qui entre dans le champ d'application de l'article 210-O-A du code général des impôts, au régime spécial prévu à l'article 210 A dudit code.

En conséquence, la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique, prend l'engagement:

- a) de reprendre à son passif les provisions dont l'imposition est différée chez la société dissoute, ainsi que la réserve spéciale où cette société aura porté les plus-values à long terme soumises antérieurement à l'impôt sur les sociétés aux taux réduits prévus par l'article 219 I-a du code général des impôts;
- b) de se substituer à la société dissoute pour la réintégration des résultats dont la prise en compte avait été différée pour l'imposition de cette dernière;
- c) de calculer les plus-values réalisées ultérieurement à l'occasion de la cession des immobilisations non amortissables reçues en apport d'après la valeur qu'avaient ces biens, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société dissoute;
- d) de réintégrer dans ses bénéfices imposables à l'impôt sur les sociétés, dans les conditions fixées par l'article 210 A du code général des impôts, les plus-values dégagées par la présente dissolution-confusion sur l'apport des biens amortissables;
- e) d'inscrire à son bilan, les éléments apportés autres que les immobilisations pour la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société dissoute; à défaut, de comprendre dans ses résultats de l'exercice de la présente dissolution-confusion, le profit correspondant à la différence entre la nouvelle valeur de ces éléments et la valeur qu'ils avaient du point de vue fiscal dans les écritures de la société dissoute.
- f) Si la société dissoute transmet des titres grevés d'un engagement de conservation, ajouter: de reprendre, conformément aux dispositions de l'article 345 du code général des impôts, l'engagement de conservation souscrit par la société dissoute à raison des titres de participation compris dans l'actif transmis et bénéficiant du régime des sociétés mère.

TAXE SUR LA VALEUR AJOUTÉE

Conformément à la doctrine administrative exprimée dans les instructions du 18 février 1981 (3 D-1411) et du 22 février 1990 (3 A-6-90), Monsieur Patrice KRETZ, *ès qualités*, requiert expressément l'application de l'article 210-III de l'annexe II au code général des impôts. En conséquence, la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique s'engage à opérer les régularisations et déductions prévues aux articles 210, 214, 215, 221 et 225 de l'annexe II au code général des impôts, dans les mêmes conditions que la société dissoute aurait été tenue d'y procéder si elle avait continué son activité. La Société CT COMPAGNIE dissoute transférera purement et simplement à la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique le crédit de TVA dont elle disposera à la date où elle cessera juridiquement d'exister.

La Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique s'engage à vendre sous le régime de la TVA les valeurs d'exploitation reçues par elle suite à la transmission du patrimoine consécutive à la dissolution de la Société.

Les engagements pris par la Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique devront faire l'objet d'une déclaration en double exemplaire auprès du service dont elle relève, ladite déclaration faisant référence à la présente déclaration de dissolution et mentionnant le montant du crédit transféré.

La Société CT PARTICIPATIONS actionnaire unique devra être en mesure de présenter au service des impôts toute justification comptable de la réalité du montant des droits à déduction compris dans ce crédit.

OBLIGATIONS DÉCLARATIVES

Le soussigné, ès-qualités, au nom de la Société actionnaire unique confondante et de la Société dissoute, s'engage expressément:

- à joindre aux déclarations des Sociétés dissoute et confondante, l'état de suivi des valeurs fiscales prévu à l'article 54 septies du code général des impôts.
- en ce qui concerne la Société confondante, à tenir le registre spécial des plus-values prévu par l'article 54 septies susvisé.

FORMALITÉS

M. Patrice KRETZ, agissant ès qualités, confère tous pouvoirs à MME Marie-Pierre BRIALY pour effectuer toutes les formalités de publicité légale et pour constater:

- soit que, à l'issue du délai de trente jours prévu par la loi à compter de la publication de l'avis de dissolution, les créanciers n'auront pas fait opposition à la dissolution;
- soit que, en cas d'opposition à l'intérieur du délai sus-rapporté, les oppositions auront été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances aura été effectué ou les garanties constituées;

de telle sorte que la Société CT COMPAGNIE dissoute, soit radiée de plein droit au Registre du commerce et des sociétés conformément aux dispositions de l'article 1844-5 du code civil. En outre, M. Patrice KRETZ confère au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait des présentes tous pouvoirs à l'effet d'accomplir toutes autres formalités requises par les textes législatifs ou réglementaires en vigueur.

Fait à Cachan, le 20 février 2018, en cinq exemplaires.



Patrice KRETZ

Reçu enregistre : SERVICE DEPARTEMENTAL DE L'ENREGISTREMENT
CRETEIL
Le 20/02/2018 Dossier 2018 04969, référence 2018 A 01682
Enregistrement : 500 € Pénalités : 0 €
Total liquidé : Cinq cents Euros
Montant reçu : Cinq cents Euros
L'Agent administratif des finances publiques



Schedule of Trademark(s)

Mark	App. Date	Reg N°	Reg. Date	Class(es)	Reg. Owner
CHANTAL THOMASS	03-Sep-09	3795579	01-Jun-10	25	C.T. COMPAGNIE
OSEZ MOI	07-Jul-09	3852227	28-Sep-10	3	C.T. COMPAGNIE
CHANTAL THOMASS	01-Dec-04	3259191	03-Jul-07	25	C.T. COMPAGNIE
CHANTAL THOMASS	16-Jul-13	5166684	21-Mar-17	18	C.T. COMPAGNIE